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Staatssecretaris Dijksma de Tweede Kamer hebben toegezegd dit advies te vragen, en dat met u beiden is afgesproken dit voor 1 maart beschikbaar te hebben! 

De voorbereiding van het advies is in volle gang. De desbetreffende dossiers worden bestudeerd en ik heb gesprekken gevoerd - en heb nog een aantal te voeren - met diverse partijen die deskundig zijn op het 

Het advies strekt - conform het verzoek daartoe — verder dan alleen het binnenklimaat van scholen. Mede om die reden zijn er twee zaken die ik graag in mijn onderzoek wil betrekken en die wat meer tijd vergen. 
- Ik heb een opdracht uitgezet bij het Stimuleringsfonds voor Architectuur betreffende een aantal onderzoeksvragen met een wat bredere portee. Het fonds werkt hiervoor samen met de TU-Delft. Het blijkt 

financieringsvormen mogelijkheden en mythes rond de multifunctionele accomodaties). Ik verwacht dat de gevraagde informatie pas in april/mei beschikbaar is. - Ik wil graag ten behoeve van het uit te brengen advies met het Service Centrum Scholenbouw in oprichting onderzoeken welke samenwerkings- en ondersteunings mogelijkheden er zijn op het gebied van 

bibnnenmilieu scholen.



Een (derde) bijkomstigheid — maar daar zal ik de afronding van het advies niet van laten afhangen — is dat 

de Gezondheidsraad op dit moment een advies voorbereidt dat ook voor mijn advisering relevant kan zijn. 

Dit advies is dit voorjaar voorzien. 

De eerste lijnen voor het advies tekenen zich al wel af. 

Effectieve veranderingen zijn te boeken door verbetering en ondersteuning van het opdrachtgeverschap 

en door meer aandacht voor een vroegtijdige integrale benadering waarbij de binnenklimaateisen een 

duidelijke plek krijgen. Tevens dienen programma's van eisen meer op het huidige gebruik van 

onderwijsgebouwen te worden afgestemd en behoeft de normering voor beschikbare vierkante meters en 

luchtkwaliteit actualisering. Ook de afstemming tussen de geldstromen vormt, mede met het oog op 

duurzame scholenbouw, een punt van aandacht. 

Ik verwacht het advies in mei te kunnen afronden. Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd 

over de stand van zaken met betrekking tot het gevraagde advies over scholenbouw. 

Met vriendelijke groet 

OMA Ph_ 
Ir. Liesbeth van der Pol, 

Rijksbouwmeester 
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